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Geachte Raad, 

Door de PvdA-fractie zijn op 14-7-2023 vragen gesteld met betrekking tot diverse incidenten in 

de Vlietwijk en specifiek in een flat aan de Nicolaas Maeskade.  

In het afgelopen half jaar (maar ook de jaren ervoor) zijn we opgeschrikt door diverse 

incidenten in de Vlietwijk en specifiek in een flat aan de Nicolaas Maeskade. (nummers 1 tot en 

met 18). Corporatie Rijnhart Wonen is eigenaar van deze portiekflat. Zie onder meer recente 

meldingen: Auto verwoest door brand in Voorschoten, politie doet onderzoek | Leidsch Dagblad, 

Brandweer met spoed naar Voorschoten, Nicolaas Maeskade – 112 Nederland.nl, maar ook dat 

in 2021 en 2022 twee keer een portiek is opgeblazen.  

De PvdA heeft contact met bewoners die zich terecht zorgen maken om de veiligheid in hun 

eigen leefomgeving.  

De beantwoording van deze vragen treft u hieronder aan. 

Vraag 1.  Is het college bekend met deze incidenten? 

Antwoord 1.  Wij hebben kennisgenomen van dezelfde artikelen in de media als waar door u in 

de vraagstelling naar wordt verwezen. Bij incidenten waar risico is op gevaar voor omwonenden 

wordt de burgemeester geïnformeerd door de hulpdiensten.   

Vraag 2.  Deelt het college de zorgen van de PvdA en de bewoners in deze portiekflat  

Antwoord 2. Wij begrijpen de zorgen die de bewoners hebben. Echter, de verschillende 

incidenten, hoe vervelend ook voor de bewoners van de portiekflat, staan niet in relatie tot 



 

 

elkaar. Het is gebleken dat het op zichzelf staande gebeurtenissen betreft, die naast de Vlietwijk 

ook in andere wijken voorkomen. Wanneer er sprake is van een duidelijke dreiging van gevaar, 

in welke vorm dan ook, wordt door de verschillende ketenpartners op veiligheidsgebied een plan 

van aanpak gehanteerd. Hiervan is echter geen sprake.  

Vraag 3. Wat heeft het college de afgelopen periode gedaan om de veiligheid van 

bewoners in deze portiekflat beter te waarborgen?                                                       

Antwoord 3. Naast het gezamenlijk optrekken met politie en brandweer in het informeren van 

inwoners over de mogelijkheden om de (brand)veiligheid van hun eigen woonomgeving zo goed 

mogelijk te organiseren, wordt regelmatig door politie en handhaving gesurveilleerd door de 

Vlietwijk. Monitoring van incidenten vindt plaats door wekelijks en indien nodig dagelijks overleg 

tussen politie en medewerkers vanuit het sociaal- en of veiligheidsdomein.  

Vraag 4. Hebben de politie en Bijzondere Opsporingsambtenaren van Voorschoten 

extra aandacht voor deze portiekflat?                                                                              

Antwoord 4. De politie en Buitengewoon Opsporingsambtenaren (Boa’s) hebben altijd extra 

aandacht voor locaties c.q. adressen waar incidenten plaatsvinden en/of hebben 

plaatsgevonden. De genoemde incidenten in de jaren 2021/ 2022 hebben geen aantoonbare 

relatie met elkaar. Ook hebben deze incidenten geen aantoonbare relatie met de meest recente 

incidenten.   

Wat betreft de meest recente incidenten (inzet brandweer) kan er ook geen onderlinge relatie 

worden vastgesteld, buiten het feit dat beide incidenten aan de Nicolaas Maeskade, of in de 

directe omgeving hebben plaatsgevonden.  

Daar waar noodzakelijk zal een “incident-locatie” onder de aandacht worden gebracht van de 

bereikbaarheidsdienst binnen de politie. Indien noodzakelijk zal er op relevante adressen dan 

wel locaties met “aandacht” een “Afspraak op Locatie” worden gevestigd, dit ten doel de 

informatiepositie van de bereikbaarheidsdienst te verbeteren en/of een handelingskader aan te 

geven. Voor bovengenoemde incidenten zijn geen maatregelen getroffen.  

Vraag 5. Is er overwogen om de bewoners actief te informeren over de maatregelen 

die genomen zijn?                                                                                                             

Antwoord 5. Zie beantwoording vraag 4.  

Vraag 6. Rijnhart Wonen is eigenaar van deze portiekflats. Is de veiligheid in 

algemene zin en de incidenten in het bijzonder, onderdeel geweest van de gesprekken 

tussen de gemeente Voorschoten en Rijnhart Wonen? Zo nee, wat is daar de reden 



 

 

van? Zo ja, wat hebben die gesprekken opgeleverd?                                                         

Antwoord 6.   Per 1 juli 2022 heeft Rijnhart Wonen de woningen overgenomen van Woonzorg 

Nederland. Er vindt regelmatig overleg plaats tussen de consulenten van Rijnhart Wonen en 

politie en handhavers bij bijvoorbeeld overlastsituaties. Tijdens deze gesprekken worden 

afspraken gemaakt ter bevordering van de leefbaarheid en veiligheid van de bewoners. 

 

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

 

 

 

 

E.A. van Wattingen, drs. N. Stemerdink, 
gemeentesecretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


